
 

 

 טובה גרטנר ונפקינא -זה טוב 

 השיר נולד מתוך תחושה עמוקה שנמצאת לנו בראש

 זה טוב? זה לא?

 זה תמיד בא בזוג רץ כמו פסקול במחשבות 

 גם אם לא מדברים בקול רם.

 הדרך שלנו כעם מימי התנ"ך ועד ימינו לקחתי את השיר למקום הסטורי על

 עד לרגע זה ממש.

 זה טוב? זה לא?

 זהו שיר לאומי?

 זהו שיר אישי?

 זהו שיר על מנגינה קיומית שרצה לנו בראש.
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